Third Grade Parent Orientation Fall 2018

Welcome to 3rd Grade!

3rd Grade State Exams

ELA: April 2 - April 4Math: May 1 - May 3

Reading

- Students should read every night for at least 20 to 30 minutes. They should read a variety of genres and books at the appropriate reading level.
- Students are expected to complete their reading logs for books that they are reading.
- In the classroom, students will engage in read alouds, shared reading, guided reading, partner reading, and independent reading to build comprehension and give them a deeper understanding of the world.

Writing

- Students will use the writing process to write for different purposes (i.e. narratives, letter writing, persuasive pieces, and informational pieces).
- In the classroom, students will go through the writing process of planning, drafting, revising, editing, and publishing.
- Grammar and spelling are an important part of the writing process.

Math

- We will focus on the following math concepts this year:
 - Multiplication and division
 - o Graphing and reading data (line plots, bar graphs, pictographs)
 - o Addition and subtraction within 1,000
 - Geometry and measurement (perimeter and area)
 - o Fractions
 - o Telling time and elapsed time

Social Studies

- Students will learn about their own family culture as well as develop a better understanding of communities around the world.
- Students will become more aware of local, national, and international news.
- The following are the 3rd grade Social Studies units:
 - Geography
 - Family Culture
 - China Study
 - Mexico Study
 - o European Country Study

Science

- The following are the 3rd grade Science units:
 - Motion and Matter: Students will study forces, magnetism, and gravity. Students will also study matter. They will use metric tools to produce data on mass and volume.
 - Structures of Life: Students will observe, compare, categorize, and care for a selection of organisms.

2018 年秋季三年級家長開放日

歡迎來到三年級!

三年級卅考試

• 英語語文: 4月2日 - 4月4日

• 數學: 5月1日 - 5月3日

閱讀

- 學生應每晚閱讀至少 20 至 30 分鐘。他們應該在適當的閱讀水平上閱讀各種類型書籍。
- 學生應完成閱讀日誌, 閱讀他們正在閱讀的書籍。
- 在課堂上,學生將進行朗讀, 共享閱讀, 引導閱讀, 合作夥伴閱讀和獨立閱讀, 以建立理解並使他們更深入地了解這世界。

寫作

- 學生將使用寫作過程來為不同目的(即敘述, 寫信, 有說服力的作品和信息片段)寫作。
- 在課堂上, 學生將完成規劃, 起草, 修改, 編輯和發布的寫作過程。
- 語法和拼字是寫作過程的重要部分。

數學

- 今年我們將重點關注以下數學概念:
- 乘法和除法
- 繪圖和讀取數據 (線圖,條形圖,象形圖)
- 1,000 數位以內的加減法
- 幾何和測量 (周長和面積)
- 分數
- 認識時間和過去時間

社會研究

- 學生將了解自己的家庭文化, 並更好地了解世界各地的社區。
- 學生將更加了解當地, 國家和國際新聞。
- 以下是三年級社會常識學單元:
 - 0 地理
 - 0 家庭文化
 - 0 中國研究
 - 。 墨西哥研究
 - 。 歐洲國家研究

科學

- 以下是三年級科學單元:
 - o 動力和物質: 學生將學習力量, 磁力和重力。學生也將學習物質。他們將使用量度工 具測量質量和數量的數據。
 - o 生命結構: 學生將觀察, 比較, 分類和照顧選擇的生物。